
滙豐可持續發展改善貸款尊享獨家購車優惠
HSBC Sustainability Improvement Loan (SIL) 
Exclusive Car Purchase Privileges

1. 獨家優惠只適用於滙豐可持續發展改善貸款特選客戶。 2. 購車享用優惠時必需出示有效相關証明。 3. 優惠適用於加購額外配備的車輛 (稅前) ；優惠及零售價格受仁孚行有限公司更改之約束。 4. 優惠需於2026年12月31
日前完成交付車輛程序；不可兌換現金或同等價格的優惠。 5. 優惠不可與其他優惠同時使用。 6. 每公司客戶只能使用此優惠選購不多於三輛車輛。 7. 車輛註冊名字需滙豐可持續發展改善貸款特選公司客戶，個人名
義購買須另取仁孚行有限公司同意，請聯絡銷售顧問了解詳情。 8. 根據此優惠購買的車輛，於 6 個月內不能轉換車輛登記人名字。 9. 所有交易將會由仁孚行有限公司處理。 10. 仁孚行有限公司保留最終權利而無須另行
通知。11. 本單張所列價格僅適用於截止2026年3月31日 「一換一」計劃「一換一」計劃，並有可能於香港特別行政區政府公佈2026-27年度財政預算案後作出調整。

1. The exclusive offer is only available for HSBC Sustainability Improvement Loan  selected clients. 2. Customers must present valid membership or staff cards, or relevant identification to enjoy the offer. 3. Offer is applicable to

vehicle retail price including options and excluding tax, offers and retail prices are subject to changes by Zung Fu Company Limited. 4. Offer is only valid for vehicles delivered by 31 December, 2026 ; cannot be

exchanged for cash or its equivalent. 5. The offers cannot be used in conjunction with other promotions. 6. Offer is limited to a maximumof 3 cars per SIL client. 7. Vehicle registration must be under the name of the selected 

company clients,  purchases made under an individual’s name require separate approval from Zung Fu Company Limited. 8. Vehicle purchased under this offer is subject to a holding period of 6 months upon registration. 9. All sales

transactions will be handled by Zung Fu Company Limited. 10. Zung Fu Company Limited reserves the final rights to decision in case of any dispute. 11. The prices stated in this flyer are applicable only to the "One-for-One 

Replacement" Scheme Scheme from now until 31 Mar 2026 and are subject to change following the announcement of the 2026-27 Budget by the HKSAR Government.

INSTER HK$188,800# 免費售後服務 x 1 & V2L轉接器 x 1
Free Service x 1 & Free V2L Connector x 1

登記優惠及聯絡我們
Offer Registration and Contact Us
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(HK$289,000)

(HK$399,000)

(HK$439,000)

全新優惠價
Latest Price
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#1 Pro

#1 Pro+

#1 Premium

#1 BRABUS

#3 BRABUS

#5 Pro

#5 Premium

#5 Summit

#5 BRABUS

HK$199,000 #

HK$239,000 #

HK$269,000 #

HK$299,000 #

HK$329,000 #

HK$279,000 #

HK$349,000 #

HK$389,000 #

HK$429,000 #

HK$8,000 車價折扣
HK$8,000 Vehicle Price Discount
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